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Udkast til referat fra Hovedbestyrelsesmøde 5 

 
Dato: 21. maj 2025 kl. 19.00 til 20.30 på Teams 
 
Deltagere: Martin Nielsen, Peter Zastrow, Simon Karlsen, Karina Jespersen, Ann Urbrand, Claus 
Johnsen, Marianne Halkjær og Harun Muharemovic 
 
Gæster: Amir Arvedsen Hadad 
 
Afbud: Natasja Rasmussen, Poul Olsen, Ulla Hansen, Simone Toftlund og Oliver Gabrielsen 
 
Referent: Claes Horne Kjældgaard 
 

1. Årsregnskab 2024:  
 

A. Gennemgang og præsentation af årsregnskabet for DUI-LEG og VIRKE 2024:v./ Amir 
Arvedsen: 
 

• Hovedbestyrelsen gennemgik det endelige årsregnskab, som blev fremlagt med en blank 
påtegning fra revisor – altså uden forbehold. Vi har desuden modtaget en erklæring fra 
forvaltningsrevisionen, der bekræfter, at vi har forvaltet de offentlige tilskud ansvarligt og i 
overensstemmelse med reglerne. 
 

• Regnskabet viser samlede indtægter på 4.125.966 kr., hvilket er en pæn stigning i forhold 
til 2023. Omkostningerne er også steget, hvilket især afspejler, at der igen er kommet godt 
gang i aktiviteterne i organisationen. Lønomkostningerne er steget som følge af en 
overenskomstregulering og en stigning i ekstern finansierede projekter. 
 

• På den ordinære drift lander vi på et underskud på 396.833 kr., hvilket vi var forberedte på. 
Underskuddet skyldes blandt andet eftergivelse og afskrivning af gammel gæld fra 
afdelingerne til Landsforbundet for perioden 2017 til 2022 (150.000 kr.), en gammel 
ubetalt feriepengeforpligtelse fra 2019 (70.000 kr.), tilskud til studieturen til Italien, som 
bliver refunderet af DUF i 2025 (100.000 kr.) samt ratebetaling af det nye medlemssystem 
(100.000 kr.). Årets samlede resultat – efter disse særlige poster – lander dog på et 
overskud på 326.168 kr., da salget af kolonien i Birkely er blevet tinglyst i 2024 og tilføjer 
en særlig indtægt på knap 750.000 kr.  
 

• Egenkapitalen er steget til 15 mio. kr., og både likvider og aktiver ligger stabilt i forhold til 
sidste år. 
 

• I 2025 vil vi ændre regnskabspraksis, så vores ejendomme fremover værdiansættes til 
dagsværdi i stedet for kostpris. Det kræver en ekstern vurdering, som forventes at medføre 
en opskrivning af ejendomsværdierne. Samtidig fortsætter vi den økonomiske oprydning – 
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blandt andet med en gennemgang af gamle udlån fra bygningsudvalget. Mellemregningen 
med Ankersminde skal også udlignes i det kommende år. 

 
 

B. Godkendelse af regnskabet:  

• Årsregnskabet blev enstemmigt godkendt af hovedbestyrelsen. 
 

• Alle HB-medlemmer vil modtage en mail fra Penneo fredag med link til digital underskrift 
mandag d. 26. maj 2025. 
Vi opfordrer alle til at få underskrevet med det samme, så vi kan få regnskabet sendt 
rettidigt. 

 
2. Fortroligt punkt 

 
3. Eventuelt 

• Afslutningsvis blev der luftet en idé om, at HB-deltagerne til JUBI-lejren kunne overveje at 
tage en halv time i kiosken for hyggens skyld og måske for at møde medlemmerne i en lidt 
anden ramme. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
// Claes Horne Kjældgaard 


